الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date:

1 April 2020

8 Shaban

1441

Ref:

10/10/ 161 /2020

To: Chief Executive Officer Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Response to News

Postponement of the Payments of the Installments of Consumer and Personal Installment Financings

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Article (4-4-1) 'Response to News" of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following in response to the new published in the daily newspapers concerning 'Postponement of the Payments of the Consumer and Installments Financings':

- In the light of the directives of His Highness the Amir of the State of Kuwait, it is necessary to consider the economic implications of the measures taken in the fight against COVID-19, in order to reduce the financial burden on citizens, and the consequent decision of the Kuwait Banking Association's Board of Directors that local banks are to postpone the payments of the installments of Consumer and Personal Installment Financings granted to Kuwaiti customers, well as other types and categories for a period of six months without recognizing additional commissions or fees for such postponement.
- Kuwait Finance House resolved to delay the payments due on the consumer and personal installment financings, credit cards installments, and financing installments and credit facilities for the small and medium enterprise (SME) for all KFH's customers of citizens and residents for a period of 6 months, with the cancellation of profits resulting from such postponement and any other fees, in line with the directives of His Highness the Amir of the State of Kuwait as well as the decision of the Kuwait Banking Association's Board of Directors.
- In addition, it should be noted that the accounting treatments that will be applied in this regard and their impact on the financial statements in accordance with the International Financial Reporting Standards have not been completed yet. Coordination is also being made between local banks and auditors in this concern. Further, KFH will disclose, in a timely manner, any new or influential related developments.

Best Regards, Mazin S Al Nahedh





شاريخ: 1 إيريل 2020 م

الموافق: 8 شعبان 1441 هـ الإشارة: 10 / 10 / 161 / 2020

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكونت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: التعقيب عن الأخبار تأجيل مدفوعات أقساط عمليات التموىل الإستهلاكي والشخصي المقسط

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكوبتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (4-4-1) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكناب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يود بيتك الإفادة بما يلي وذلك تعقيباً على الخبر المنشور بالصحف اليومية والخاص بـ "تأجيل مدفوعات أقساط القروض الإستهلاكية والمقسطة":

- في ضوء توجيهات صاحب السمو أمير البلاد بضرورة الأخذ في الإعتبار التداعيات الإقتصادية المترتبة على الإجراءات المتخذة في شأن مكافحة فيروس كورونا المستجد. وذلك لتخفيف الأعباء المالية على المواطنين. وما استتبع ذلك من قرار مجلس إدارة إتحاد مصارف الكويت أن تقوم البنوك المحلية بتأجيل أقساط عمليات التمويل الإستهلاكي والشخصي المقسط الممنوح للعملاء المواطنين وكذلك أنواع وفئات أخرى لمدة ستة أشهر دون احتساب عمولات أورسوم إضافية عن التأجيل.
- فإن بيت التمويل الكوية قرر تأجيل أقساط عمليات التمويل الإستهلاكي والشخصي المقسط. وأقساط البطاقات الإنتمانية، وأقساط عمليات التمويل والتسهيلات الإنتمانية للشركات الصغيرة والمتوسطة لكافة عملائه من المواطنين والمقيمين لمدة 6 أشهر. مع إلغاء الأرباح المترتبة على هذا التأجيل وأية رسوم أخرى. وذلك تماشياً مع توجيات صاحب السمو أمير البلاد وكذلك قرار مجلس إدارة إتحاد مصارف الكويت.
- علماً بأن المعالجات المحاسبية التي سيتم تطبيقها في هذا الشأن وما يتبعها من تأثير على البيانات المالية وفقاً للمعايير الدولية للتقارير المالية لم يتم الإنتهاء منها حتى تاريخه، كما أنه جاري التنسيق بين البنوك المحلية ومراقبي الحسابات في هذا الشأن. هذا، وسيقوم مصرفنا بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة ذات صلة بهذا الموضوع.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، مازن سعد الناهض

جيت التمويل الكويتي، شرمك، ع| للركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٦-٢٠ | رأس المال المدهوع ٢٠٠٠، ٩٤٠، ٩٤٠، ١٤٧، ١٤٠٠ د.ك مسب ١٩٤٩، الصفاة ١٣١٠، الكويت

ت: ۲۲۱٬۵۹۲ م۲۲۱ + ۲۲۱٬۲۹۹۲ م۸۱۰ | ف.: ۲۲۱٬۲۹۲ م۹۲۰ | البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters Trade Registration No 26066 | Paid Up Capital KD 697,648,920/200 PO Box 24989, Safat 13110, Kuwait T: *965 22455862 - *965 22429943 | F: *965 22413920 E: corp@kfh.com | www.kfh.com